
    Zápis z jarní konference Oblastního spolku Východočeská 
konané dne 18.3.2023 v Černilově

Začátek konference od 15:00

Přítomno 23 delegátů z MS Vamberk , Podbřezí, Třebechovice, Březhrad, Puchlovice, Nový 
Bydžov, Hořice

Omluveni delegáti z MS Jičín

Program:
1) Zahájení
2) Volba mandátové komise a zapisovatele
3) Zpráva funkcionářů
4) Objednávka kroužků
5) Úprava vozidla
6) Výsledek jednání s OS Pardubice
7) letový plán
8) Různé

1) Konferenci zahájil předseda OS Václav Hryzlík , přivítal delagáti  MS a přednesl program 
konference

2) Do mandátové komise zvoleni Aleš Kloz , Josef Horáček a Vilém Hillebrand.
   Mandátová komise schválena 23 hlasy .
  Jako zapisovatel zvolen Jan Karel , schváleno 23 hlasy.

Mandátová komise rozhodla, že konference je usnášení schopná

3) Zpráva funkcionářů
Zpráva předsedy Václava Hryzlíka předložena jako příloha.

Zpráva pokladníka Milana Formana ,  pokladník seznámil přítomné delegáti s výsledky hospodaření
za rok 2022, který skončil v kladných hodnotách a s konečným stavem pokladny. Na rok 2023 tedy 
není nutné navyšovat žádné platby .

Zpráva předsedy rev. komise Viléma Hillebranda , v únoru proběhla kontrola pokladny za účasti 
pokladníka a členů revizní komise , byly kontrolovány přijmy a výdaje a nebyly zjištěny žádné 
nedostatky.

Zpráva výcvikáře Romana Šimůnka, byly navrženy dva letové plány  , o výsledném letovém plánu 
se bude hlasovat

Zpráva místopředsedy Petra Kratochvíla , byly nakoupeny potřebné komponenty pro úpravu 
napájecího systému na vozidle , montáž provede p. Brož. Místopředseda přinesl vzor upraveného 
napájecího žlábku , každý MS provede úpravu svých žlábků dle vzoru.

4) Proběhla objednávka kroužků na rok 2024 , každý MS si nahlásil počet objednaných kroužků 
pokladníkovi.



5) Úpravu vozidla už přednesl místopředseda ve své zprávě , na auto bude namontována přídavná 
nádrž na vodu s čerpadlem a hadicí , každý MS zodpovídá pak za úpravu napájecích žlábků podle 
předloženého vzoru , dále zodpovídá každý MS za čistotu žlábku

6) Proběhlo jednání s funkcionáři OS Pardubice o možných kooperacích v letovém plánu. 
Předběžně domluveny společné starty s OS Pardubice na závody Cheb 1-4, Bamberg 1-5 a všech 
DT včetně vydání společných výsledků z těchto závodů .
  
7) Byly předloženy dva návrhy letových plánů pro sezonu 2023. Pro návrh č.1 hlasovalo pro 18 
mandátů 
pro návrh č. 2 hlasovalo 5 mandátů
Schválena tedy letový plán č.1

8) Bylo diskutováno o zvolení startovací komise, do startovací komise  navrženi Josef Horáček a 
Josef Školník , pro bylo 20 mandátů , 3 se zdrželi. Startovací komise bude napomáhat výcvikáři OS.
Při společných závodech s OS Pardubice budou rozhodovat výcvikáři jednotlivých OS .

Předseda předal medaile ke 100. výročí svazu členům OS ( Beneš Jaroslav, Fiala Zdeněk,Dítě 
Zdeněk , Lekeš Ludvík a Holý Milan) , dále předal diplom za reprezentaci a umístěné holoubě na 
MS v Portugalsku p, Josefu Školníkovi 

Proběhne školení výcvikářů a vedoucích zasazovacích středisek dne 15.4.2023 od 13 hod v 
zasazovacím středisku MS Nový Bydžov.

Z diskuze padl návrh na zakoupení rezervních napájecích žlábků , tak aby se žlábek mohl před 
každým  nasazením holubů vyměnit za čistý a nezdržoval se zbytečně svoz. Výbor OS si bere za 
úkol zjistit cenu rezervních žlábků. 

Usnesení z jarní konference Oblastního spolku Východočeská 
konané dne 18.3.2023 v Černilově

Konference schvaluje:

1) složení mandátové komise a zapisovatele
2) zprávy funkcionářů OS
3) letový plán pro sezonu 2023
4)úpravu vozidla a navržený postup opravy napájecích žlábků
5)společné starty s OS Pardubice  
6)složení startovací komise – Josef Školník a Josef Horáček

Usnesení z jarní konference schváleno všemi hlasy

zapsal                                                                                                      schválil předseda OS
Jan Karel                                                                                                   Václav Hryzlík
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